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PROTOKÓŁ NR 173/2022 
z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego 

z dnia 14 lipca 2022 r. 

W dniu 14 lipca 2022 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie rozpoczęło się CLXXIII 
posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  
1. Feliks Łaszcz – przewodniczący Zarządu, 
2. Sławomir Kryger – członek Zarządu, 
3. Waldemar Pawłowski – członek Zarządu, 
4. Jan Pertek – członek Zarządu, 
oraz zaproszeni goście i pracownicy Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Starosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął CLXXIII posiedzenie Zarządu. 

Starosta zapytał, czy ktoś z obecnych chciałby zaproponować zmiany w porządku obrad. Nikt z obecnych 
nie wniósł uwag do zaproponowanego porządku posiedzenia, który przedstawia się następująco: 

1. Informacja o przebiegu tegorocznej kwalifikacji wojskowej na terenie powiatu.  

2. Wniosek dyrektora DPS w Wieleniu o zabezpieczenie w planie finansowym na 2022 rok środków na 
zakup drożejącej żywności. 

3. Ponowny wniosek Organizacji Zakładowej NSZZ „Solidarność” o rozwiązanie problemu niskich płac 
pracowników zatrudnionych w DPS Trzcianka. 

4. Wniosek Wydziału Edukacji o zabezpieczenie środków na utworzenie gabinetu stomatologicznego 
wraz z zapleczem sanitarnym i technicznym w Zespole Szkół im. J. Nojego w Czarnkowie. 

5. Sprawy z zakresu finansów powiatu - podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej 
powiatu na 2022 rok. 

6. Sprawy z zakresu edukacji: 

1) wyniku naboru do Rządowego Programu „Aktywna tablica 2022”, 

2)  informacja o wynikach tegorocznych egzaminów maturalnych w sesji czerwcowej, 

3) wniosek dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego w Czarnkowie o rozwiązanie umowy 
o pracę w związku z przejściem na emeryturę i podjęcie uchwały w tej sprawie,  

4) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o udzielenie pełnomocnictwa do podpisania 
umowy finansowej w ramach akredytacji na realizację projektu Erasmus+ Grecja 2022-2023 
i podjęcie uchwały w tej sprawie. 

7. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) prośba Zarządu Klubu Honorowych Dawców Krwi PCK w Krzyżu Wlkp. o nieodpłatne 
udostępnienie lokalu w budynku przy ul. Wojska Polskiego na działalność Klubu, 

2) prośba Firmy Poezja Smaku o wydzierżawienie sprzętu chłodniczego i podjęcie uchwały 
zmieniającej załącznik do uchwały Nr 408/2021 Zarządu Powiatu. 

8. Prośba projektanta i Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie o wyrażenie zgody na wydłużenie 
terminu realizacji zadania pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1331P Trzcianka-Biała”.  

9. Odpowiedź dyrektora ZDP na interpelację radnego Szymona Rojewskiego dotyczącą remontu drogi 
powiatowej nr 1322P w kierunku Dębogóry. 

10. Informacja o wynikach kontroli przeprowadzonej w Zarządzie Dróg Powiatowych w Czarnkowie. 

11. Pismo Wicemarszałka Województwa Wielkopolskiego w sprawie deklaracji współfinansowania 
projektu w ramach Kolej+ i odpowiedź powiatu w tym zakresie.  

12. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia. 

13. Sprawy różne. 
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Ad.1 
Informacja o przebiegu tegorocznej kwalifikacji wojskowej na terenie powiatu. 

Zarząd zapoznał się ze sprawozdaniem z pracy Powiatowej Komisji Lekarskiej Czarnkowsko-Trzcianeckiej 
w ramach kwalifikacji wojskowej w 2022 r. (zał. nr 2). Sprawozdanie przedstawił Sekretarz tejże Komisji. 

Kwalifikacja wojskowa na terenie Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego przeprowadzona była w dniach 
18.05. - 15.06.2022 r. Powiatowa Komisja Lekarska Czarnkowsko-Trzcianecka działała w Czarnkowie przy 
ul. Kościuszki 60 w budynku Miejskiego Centrum Kultury oraz w Trzciance przy ul. Sikorskiego 26 
w budynku Młodzieżowego Domu Kultury. W budynkach tych panują bardzo dobre warunki lokalowe, 
a ich lokalizacja jest dogodna. 

Przez Komisję zostało przebadanych łącznie 468 osób, którym wydano orzeczenie w sprawie określenia 
zdolności do czynnej służby wojskowej. Kategorie zdrowia określane były w oparciu o szczegółowy wykaz 
chorób i ułomności do oceny zdolności fizycznej i psychicznej do czynnej służby wojskowej. Na badania 
dodatkowe do lekarzy specjalistów skierowano 2 osoby z zakresu okulistyki.  

Stawiennictwo rocznika podstawowego (2003) wyniosło 89,11%. Powodem niestawiennictwa był głównie 
fakt przebywania za granicami kraju lub nie przebywanie w miejscu zameldowania. Nie prowadzono 
postępowań egzekucyjnych w stosunku do tych osób. 

Powiatowa Komisja Lekarska Czarnkowsko-Trzcianecka nie odnotowała żadnego odwołania od orzeczenia 
do Wojewódzkiej Komisji Lekarskiej w Poznaniu. 

Na przeprowadzenie kwalifikacji wojskowej łącznie otrzymano dotację w kwocie 60.450,00 zł, z czego 
wydatkowano 54.016,20 zł (kwota do zwrotu: 6.433,80 zł). Ostateczne rozliczenie finansowe poprzez 
zwrot otrzymanej dotacji nastąpi w terminie do 22 lipca br. na podstawie sprawozdania do 
Wielkopolskiego Urzędu Wojewódzkiego w Poznaniu. 

Słowem podsumowania przebiegu tegorocznej kwalifikacji wojskowej Sekretarz Powiatowej Komisji 
Lekarskiej Czarnkowsko-Trzcianeckiej poinformował członków Zarządu, że na terenie Powiatu występują 
trudności z pozyskaniem lekarzy do pracy w komisji lekarskiej, z uwagi na ich ograniczoną ilość oraz 
obciążenie innymi zadaniami. Ponadto stawki wynagrodzenia zarówno lekarzy, jak również personelu 
medycznego oraz sekretarza nie są atrakcyjne i zasadnym byłoby ich zwiększenie. Obecnie nie zachęcają 
do realizacji tego zadania, co może negatywnie wpłynąć na pozyskiwanie w/w osób do przeprowadzenia 
kwalifikacji wojskowej w przyszłości.  

Praca Powiatowej Komisji Lekarskiej oraz personelu pomocniczego przebiegała sprawnie. W trakcie 
trwania kwalifikacji nie doszło do zakłóceń ładu i porządku oraz zniszczenia mienia w wynajmowanych 
pomieszczeniach lub innych szczególnych wydarzeń. 

Zarząd przyjął powyższe sprawozdanie nie wnosząc uwag. 

Ad. 2 
Wniosek dyrektora DPS w Wieleniu o zabezpieczenie w planie finansowym na 2022 rok środków na 
zakup drożejącej żywności. 

Zarząd przeanalizował wniosek dyrektora DPS (zał. nr 3) o zabezpieczenie środków w planie finansowym 
na rok 2022 dotyczącym zakupu środków żywności. 

Dyrektor w swoim wniosku informuje, że dnia 27.06.2022 r. otrzymał pismo od przedsiębiorstwa, z którym 
DPS w Wieleniu ma zawartą umowę na zakup i sukcesywną dostawę różnych produktów spożywczych, 
będące prośbą o możliwość podniesienia cen jednostkowych artykułów objętych umową i wprowadzenia 
aneksu do umowy. Sytuacja na rynkach handlowych związana z inflacją i dużym wzrostem cen była 
niemożliwa do przewidzenia na etapie prowadzenia postępowania o zamówienie oraz w momencie 
podpisywania umowy. Niestety firma nie jest w stanie realizować dostaw na warunkach zawartych 
w zapisach umowy. 

Z  nowego formularza ofertowego wynika, że łączna wartość brutto wzrostu dostawy produktów objętych 
umową wynosi 13.884,03 zł i o zabezpieczenie takiej kwoty dyrektor DPS w Wieleniu zwrócił się do 
Zarządu Powiatu. 
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Mając na względzie wzrost cen na rynkach handlowych oraz konieczność zachowania ciągłości 
funkcjonowania Domu Pomocy Społecznej w Wieleniu, Zarząd przychylił się do prośby. Środki zostaną 
przypisane z rezerwy celowej na pomoc społeczną i rodzinę. 

Ad. 3 
Ponowny wniosek Organizacji Zakładowej NSZZ „Solidarność” o rozwiązanie problemu niskich płac 
pracowników zatrudnionych w DPS Trzcianka. 

Zarząd Powiatu zapoznał się z ponownym wnioskiem Organizacji Związkowej NSZZ „Solidarność” (zał. nr 4) 
o rozwiązanie problemu niskich płac pracowników zatrudnionych w Domu Pomocy Społecznej 
w Trzciance. 

Przewodnicząca w/w związku zawodowego wskazuje na bardzo duże niezadowolenie pracowników, co 
przekłada się na spadek zaangażowania oraz napięta atmosferę wśród personelu. Ponadto pracownicy 
grożą strajkiem. 

Mając powyższe na uwadze Zarząd ponownie przeanalizował sytuację finansową domów pomocy 
społecznej, nie tylko pod względem płacowym, ale mając na uwadze całokształt kosztów związanych 
z funkcjonowaniem tych jednostek. 

Zarząd przewiduje spotkanie konsultacyjne w tym temacie z przedstawicielami związków zawodowych. 
Wszelkie decyzje związane z ewentualnym podniesieniem płac podjęte zostaną po zapoznaniu się 
z informacją z wykonania budżetu za I półrocze br. (po III kwartale) oraz po wspólnie wypracowanym 
stanowisku podczas spotkania. 

Ad. 4 
Wniosek Wydziału Edukacji o zabezpieczenie środków na utworzenie gabinetu stomatologicznego wraz 
z zapleczem sanitarnym i technicznym w Zespole Szkół im. J. Nojego w Czarnkowie. 

Zarząd przeanalizował wniosek Wydziału Edukacji Starostwa Powiatowego w Czarnkowie (zał. nr 5) 
o zabezpieczenie środków w kwocie 117.000,00 zł na utworzenie gabinetu stomatologicznego wraz 
z zapleczem sanitarnym i technicznym w Zespole Szkół im. J. Nojego w Czarnkowie. Gabinet obsługiwać 
będzie szkoły i placówki funkcjonujące na terenie Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego, a usługi 
stomatologiczne świadczone będą na podstawie zawartego porozumienia przez podmiot zewnętrzny 
w ramach kontraktu z Narodowym Funduszem Zdrowia. 

Powyższe jest wypełnieniem zapisów ustawy z dnia 12 kwietnia 2019 r. o opiece zdrowotnej nad uczniami, 
która wprowadziła obowiązek zapewnienia uczniom możliwości korzystania z opieki stomatologicznej. 
Jeśli w szkole nie ma gabinetu dentystycznego, organ prowadzący ma zawrzeć porozumienie z gabinetem 
zewnętrznym udzielającym świadczeń stomatologicznych dla dzieci, finansowanych ze środków 
publicznych. 

Zarząd przychylił się do wniosku, środki zostaną przypisane z rezerwy celowej na oświatę. 

Ad. 5 
Sprawy z zakresu finansów powiatu – podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu 
na 2022 rok. 

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok. 
Proponowane zmiany przedstawiają się następująco: 

Po stronie dochodów: 

Zwiększa się budżet o kwotę 90.500,00 zł tytułem wsparcia z Funduszu Pomocy obywatelom Ukrainy 
w związku z konfliktem zbrojnym na terenie tego państwa. Po stronie wydatków przypisuje się powyższą 
kwotę w planie Wydziału Organizacyjno-Ogólnego Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. W ramach ww. 
kwoty 35.700,00 zł zostanie przeznaczona na zwiększenie dotacji celowej dla „Naszego Domu” w Gębicach. 
Planowana kwota dotacji po zmianie wynosi 114.590,00 zł. Ogółem dofinansowanie z Funduszu 
i planowane wydatki związane z zapewnieniem zakwaterowania i potrzeb bytowych obywatelom Ukrainy 
po zmianie będzie wynosić 290.600,00 zł. 

Podwyższa się o kwotę 40.489,00 zł planowane dochody z Funduszu Pomocy na realizację dodatkowych 
zadań oświatowych związanych z kształceniem, wychowaniem i opieką nad dziećmi i uczniami będącymi 
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obywatelami Ukrainy, o których mowa w art. 50 ust. 1 pkt 2 ustawy o pomocy obywatelom Ukrainy 
w związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa.  
Środki zgodnie ze złożoną informacją w SIO przypisuje na wydatki: 
- Liceum Ogólnokształcącego w Czarnkowie - 11.076,00 zł, 
- Liceum Ogólnokształcącego w Trzciance - 8.451,00 zł, 
- Zespołu Szkół w Czarnkowie - 6.977,00 zł, 
- Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. - 1.681,00 zł, 
- Starostwa Powiatowego w Czarnkowie - dotacja celowa dla „Edukacji Lubasz” Spółka z o.o. w Lubaszu - 

12.304,00 zł. 
Planowa kwota po zmianach ogółem wynosi 125.868,00 zł. 

Na podstawie pisma Wojewody Wielkopolskiego Nr FB-I.3111.246.2022.3 zwiększa się plan dotacji 
celowych na 2022 rok. 
• Dział 754, rozdział 75411 § 2110 - kwota 94.490,00 zł (środki pochodzą z rezerwy celowej budżetu 

państwa) z przeznaczeniem na sfinansowanie od 1 stycznia 2022r. podwyżek uposażeń i wzrostu 
pozostałych należności strażaków pełniących służbę w komendach powiatowych/miejskich 
Państwowej Straży Pożarnej w ramach realizacji przedsięwzięcia Wzmocnienie motywacyjnego 
systemu uposażeń funkcjonariuszy „Programu modernizacji Policji, Straży Granicznej, Państwowej 
Straży Pożarnej i Służby Ochrony Państwa w latach 2022-2025”.  

Zmiana zostanie uwzględniona w planie Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w Czarnkowie. 

Po stronie wydatków: 

Umniejsza się wysokość rezerwy celowej na oświatę (w tym odprawy emerytalne) o kwotę 117.000,00 zł, 
wysokość rezerwy po zmianie wynosi 2.206.080,00 zł. Kwota ta zostanie przypisana w planie wydatków 
Wydziału Edukacji Starostwa Powiatowego w Czarnkowie celem zabezpieczenia środków na utworzenie 
gabinetu stomatologicznego wraz z zapleczem sanitarnym i technicznym w Zespole Szkół w Czarnkowie, 
obsługującego szkoły i placówki funkcjonujące na terenie powiatu. 

Przeznacza się 14.000,00 zł z rezerwy celowej na pomoc społeczną i rodzinę na zabezpieczenie wydatków 
na zakup żywności w Domu Pomocy Społecznej w Wieleniu. W skutek ww. zmian rezerwa celowa na 
pomoc społeczną i rodzinę wynosi 139.678,00 zł. 

Dokonuje się zmian w planie wydatków, polegających na przeniesieniu między paragrafami w ramach 
działu klasyfikacji budżetowej w zakresie upoważnień danych Zarządowi przez Radę w uchwale budżetowej 
oraz na podstawie art. 111 pkt 1 ustawy z dnia 12 marca 2022 roku o pomocy obywatelom Ukrainy w 
związku z konfliktem zbrojnym na terytorium tego państwa w następujących jednostkach budżetowych: 
- Starostwo Powiatowe w Czarnkowie, 
- Komenda Powiatowa Państwowej Straży Pożarnej w Czarnkowie, 
- Zespół Szkół w Czarnkowie, 
- Zespół Szkół w Trzciance. 

Mając na względzie potrzebę dokonania powyższych zmian, Zarząd przystąpił do głosowania nad 
podjęciem uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2022 rok – w obecności 4 członków 
Zarządu: 
4 głosy „za” 
0 głosów „przeciw” 
0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 516/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Ad. 6 
Sprawy z zakresu edukacji: 

1) wyniki naboru do Rządowego Programu „Aktywna tablica 2022” 

Zarząd zapoznał się z wynikami naboru do Rządowego programu rozwijania szkolnej infrastruktury oraz 
kompetencji uczniów i nauczycieli w zakresie technologii informacyjno-komunikacyjnych na lata 2020-
2024 – „Aktywna tablica 2022” (tabela z wynikami stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu). 

Obecny na posiedzeniu Naczelnik Wydziału Edukacji poinformował członków Zarządu, że wszystkie trzy 
wnioski składane przez szkoły z terenu powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego otrzymały dofinansowanie: 
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- Zespół Szkół w Trzciance (technikum) – kwota dotacji: 14.000,00 zł, deklarowany wkład własny: 
3.500,00 zł, 

- Zespół Szkół w Trzciance (BSIS) – kwota dotacji: 14.000,00 zł, deklarowany wkład własny: 3.500,00 zł, 

- Zespół Szkół Specjalnych w Gębicach – kwota dotacji: 35.000,00 zł, deklarowany wkład własny: 
8.750,00 zł. 

Powyższe środki uzyskane w ramach Programu przeznaczone zostaną na zakup pomocy dydaktycznych. 

W związku z powyższym konieczne jest zabezpieczenie w budżecie powiatu kwoty 15.750,00 zł tytułem 
wkładu własnego, co nastąpi podczas wrześniowej sesji Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. 

2) informacja o wynikach tegorocznych egzaminów maturalnych w sesji czerwcowej 

Zarząd zapoznał się z informacją o wynikach tegorocznych egzaminów maturalnych w sesji letniej 
w szkołach prowadzonych przez powiat oraz przez inne organy (zał. nr 8).  Informację przedstawił 
Naczelnik Wydziału Edukacji Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 

Maturę na terenie powiatu zdawano w 11 szkołach, w tym w 6 powiatowych i 5 prowadzonych przez inne 
podmioty (Edukacja Lubasz, Prywatny Zespół Szkół w Czarnkowie, Zespół Szkół w Wieleniu prowadzony 
przez gminę, Liceum Ogólnokształcące i Technikum prowadzone przez gminę Krzyż Wlkp. oraz Zespół 
Szkół Leśnych w Goraju). We wszystkich szkołach młodzieżowych w powiecie do matury podeszło 505 
absolwentów, maturę zdało 363 uczniów, natomiast matury nie zdało 142 uczniów, z czego 115 osób ma 
prawo do poprawki w sierpniu br. Całkowicie matury nie zdało 27 osób. Zdawalność matur w naszym 
powiecie we wszystkich szkołach młodzieżowych wyniosła średnio 71,9% i była niższa o 6,41% od 
zdawalności w kraju i o 6,06% od zdawalności w województwie. Zdawalność matur we wszystkich liceach 
ogólnokształcących w powiecie wyniosła 80,6%. Maturę w liceach zdało 204 absolwentów z 253 
podchodzących. Nie zdało jej 49 uczniów, z tego 45 osób ma prawo do poprawki. Należy podkreślić, że 
w przypadku liceów prowadzonych przez powiat zdawalność była wyższa i wyniosła 92,7%,  była też 
wyższa od średniej krajowej (84%) i od średniej wojewódzkiej (82,9%). W przypadku techników, do matury 
podeszło 252 absolwentów, 159 uczniów maturę zdało, 93 osoby matury nie zdały, w tym 70 osób ma 
prawo do poprawki. Całkowicie matury nie zdały 23 osoby. W przypadku szkół prowadzonych przez 
powiat, do matury podeszło ogółem 324 absolwentów, maturę za pierwszym podejściem zdało 249 
uczniów (76,9%), 75 osób matury nie zdało, z czego 55 ma prawo do poprawki. Całkowicie matury nie 
zdało 20 osób. Jak poinformował Naczelnik, ostateczne wyniki matur, po sesji poprawkowej, zostaną 
przedstawione w październikowym raporcie z realizacji zadań oświatowych za rok szkolny 2021/2022. 

3) wniosek dyrektora Centrum Kształcenia Zawodowego w Czarnkowie o rozwiązanie umowy o pracę 
w związku z przejściem na emeryturę i podjęcie uchwały w tej sprawie 

W związku z zamiarem przejścia na emeryturę dyrektor CKZ w Czarnkowie pani Małgorzata Wylegała 
pismem z dnia 23 maja 2022 r. (zał. nr 9) zwróciła się z prośbą o rozwiązanie umowy o pracę na zasadzie 
zgodnego porozumienia stron ze skutkiem prawnym jej rozwiązana na dzień 26 sierpnia 2022 r. 

Wobec powyższego Zarząd przystąpił do głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie rozwiązania 
umowy o pracę z panią Małgorzatą Wylegałą dyrektorem Centrum Kształcenia Zawodowego 
w Czarnkowie na zasadzie zgodnego porozumienia stron – w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 517/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 

4) prośba dyrektora Zespołu Szkół w Trzciance o udzielenie pełnomocnictwa do podpisania umowy 
finansowej w ramach akredytacji na realizację projektu Erasmus+ Grecja 2022-2023 i podjęcie 
uchwały w tej sprawie 

Dyrektor Zespołu Szkół im. H. Sienkiewicza w Trzciance pani Wioletta Folwarczna-Nowak złożyła do 
organu prowadzącego wniosek o udzielenie pełnomocnictwa do jego reprezentowania we wszelkich 
relacjach z Fundacją Rozwoju Systemu Edukacji w Warszawie operatora programu Erasmus+ na Polskę 
w związku z realizacją projektu o nazwie „Projekt – Erasmus Plus – Grecja 2022-2023 ZS Trzcianka” 
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i przyznaniem szkole stałej akredytacji 2020-1-PL01-KA120-VET-09548(nr wniosku finansowego 2022-1-
PL01-KA121-VET-000068476) w sektorze kształcenia i szkolenia zawodowego oraz wolą złożenia wniosku 
o mobilność osób uczących się i pracowników w dziedzinie kształcenia i szkolenia zawodowego. 

Udzielenie pełnomocnictwa dyrektorowi szkoły uprości i przyspieszy procedury związane ze złożeniem 
stosownego wniosku oraz jego późniejszą realizacją i rozliczeniem.  

Wobec powyższego przystąpiono do podjęcia uchwały w sprawie udzielenia pełnomocnictwa dyrektorowi 
Zespołu Szkół im. H. Sienkiewicza w Trzciance – w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 518/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

Ad. 7 
Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) prośba Zarządu Klubu Honorowych Dawców Krwi PCK w Krzyżu Wlkp. o nieodpłatne udostępnienie 
lokalu w budynku przy ul. Wojska Polskiego na działalność Klubu 

Zarząd przeanalizował pismo Zarządu Klubu Honorowych Dawców Krwi PCK w Krzyżu Wlkp. (zał. nr 12) 
o nieodpłatne udostępnienie lokalu w budynku przy ul. Wojska Polskiego z przeznaczeniem na działalność 
Klubu, w tym na potrzeby organizacji zebrań oraz do przechowywania dokumentacji. 

Z uwagi na brak wolnych pomieszczeń w zasobach powiatowych na ten moment Zarząd nie widzi 
możliwości pozytywnego rozpatrzenia powyższego wniosku. Starosta zaproponował, że podejmie 
rozmowę z dyrektorem Szpitala Powiatowego w Trzciance co do dostępności pomieszczeń w budynku, 
w którym znajduje się Pododdział Ratownictwa Medycznego w Krzyżu Wlkp. 

2) prośba Firmy Poezja Smaku o wydzierżawienie sprzętu chłodniczego i podjęcie uchwały 
zmieniającej załącznik do uchwały Nr 408/2021 Zarządu Powiatu 

W dniu 18 października 2021 roku do Zarządu Powiatu wpłynęła prośba Firmy Poezja Smaku (zał. nr 13) 
w sprawie przedłużenia umów dzierżawy na okres 5 lat dla pomieszczeń znajdujących się w  budynku przy 
ul. Wojska Polskiego 73/1 w Krzyżu Wlk. Pomieszczenia o powierzchni 115,46 m2  zajmowane są w celu 
prowadzenia działalności gospodarczej związanej z gastronomią. Pomieszczenia wydzierżawione zostały 
na okres 5 lat wraz z wyposażeniem  i urządzeniami kuchennymi. W tym celu podjęta została uchwała nr 
408/2021 z dnia  28 października 2021 roku w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe 
wydzierżawienie  na okres 5 lat pomieszczeń znajdujących  się w budynku położonym w Krzyżu Wlkp. przy  
ul. Wojska Polskiego 73/1 wraz z wyposażeniem.  

Załącznik nr 2 do w/w uchwały zawiera wykaz wyposażenia  i urządzeń kuchennych. W związku ze 
zużyciem się sprzętu oraz koniecznością dzierżawy nowego, niezbędna jest zmiana w wykazie. 

W związku z powyższym Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany załącznika nr 2 do 
uchwały nr 408/2021 Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z dnia 28 października 2021 roku 
w sprawie wyrażenia zgody na bezprzetargowe wydzierżawienie na okres 5 lat pomieszczeń znajdujących 
się w budynku położonym w Krzyżu Wlkp. przy ul. Wojska Polskiego 73/1 wraz z wyposażeniem – 
w obecności 4 członków Zarządu: 

4 głosy „za” 

0 głosów „przeciw” 

0 głosów wstrzymujących się. 

Tym samym Uchwała Nr 519/2022 została podjęta i stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu. 
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Ad. 8 
Prośba projektanta i Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie o wyrażenie zgody na wydłużenie 
terminu realizacji zadania pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 1331P Trzcianka-Biała”. 

Zarząd przeanalizował pisma projektanta oraz dyrektora  Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie (zał. nr  
15) dotyczące możliwości wydłużenia terminu realizacji zadania pn. „Rozbudowa drogi powiatowej nr 
1331P Trzcianka-Biała”.  

Wykonawca dokumentacji projektowej poinformował ZDP o występujących trudnościach, które 
uniemożliwiają realizację zadania w terminie przewidzianym umową. Opóźnienie związane jest przede 
wszystkim z problemami w uzyskaniu decyzji o środowiskowych uwarunkowaniach dla inwestycji. Po wizji 
lokalnej oraz analizie możliwości zmniejszenia wycinki drzew przydrożnych projektant przystąpił do 
zmiany rozwiązań projektowych na odcinku ok 1900 m polegających na przesunięciu osi jezdni oraz 
przeniesieniu zaprojektowanej ścieżki pieszo-rowerowej ze strony lewej jezdni na prawą. 

Uwzględniając czas potrzebny na zmiany przebiegu projektowanej trasy, uzyskanie decyzji środowiskowej, 
decyzji wodnoprawnej oraz uzyskanie decyzji ZRID, wykonawca zwrócił się z prośbą o przesunięcie 
terminu realizacji umowy. 

Mając na uwadze przytoczone argumenty, Zarząd przychylił się do prośby, przedłużając termin realizacji 
do dnia 26.12.2022 r. 

Ad. 9 
Odpowiedź dyrektora ZDP na interpelację radnego Szymona Rojewskiego dotyczącą remontu drogi 
powiatowej nr 1322P w kierunku Dębogóry. 

Zarząd zapoznał się z odpowiedzią dyrektora Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie na interpelację 
radnego Szymona Rojewskiego z dnia 30.06.2022 r. (zał. nr 16) dotyczącą remontu drogi powiatowej nr 
1322P w kierunku Dębogóry. 

Radny w swej interpelacji wskazuje, iż przedmiotowa droga jest w bardzo złym stanie – jest wąska, 
nawierzchnia drogi jest pofałdowana, posiada liczne próby naprawy, a na odcinku wsi Dębogóra znajduje 
się odcinek z trylinki betonowej oraz bruku kamiennego. 

Dyrektor ZDP w swoim piśmie wskazuje, że droga nr 1322P na odcinku drogi wojewódzkiej nr 123 do 
końca miejscowości Dębogóra liczy około 3600 m. Nawierzchnia na tym odcinku ma trzy rodzaje, takie jak: 
nawierzchnia bitumiczna, bruk oraz trylinka. 

Dyrektor ZDP potwierdza, że stan drogi jest zły i wymaga szybkiej przebudowy. Nadmienia jednak, że nie 
da się zrobić remontu tej nawierzchni na zasadzie nakładki w postaci masy mineralno-bitumicznej, lecz 
należy przewidzieć ją do kapitalnego remontu w postaci przebudowy całego pasa drogowego 
z poszerzeniem jezdni do 6 m. Wymaga to jednak uzyskania wszelkich pozwoleń, a przede wszystkim 
wykonania projektu technicznego. 

W związku z powyższym dyrektor ZDP proponuje przyjąć do przyszłorocznego budżetu powiatu wykonanie 
dokumentacji technicznej wraz z wszelkimi pozwoleniami na ten odcinek drogi. 

Zarząd po przeanalizowaniu powyższego, podjął decyzję o konieczności przeprowadzenia wizji terenowej 
na wspomnianym odcinku drogi, po czym powróci do tego tematu. 

Ad. 10 
Informacja o wynikach kontroli przeprowadzonej w Zarządzie Dróg Powiatowych w Czarnkowie. 

Zarząd zapoznał się z wynikami kontroli przeprowadzonej w Zarządzie Dróg Powiatowych w Czarnkowie, 
dotyczącej gromadzenia dochodów budżetowych w okresie 2020-2021. Ustalenia zawarto w protokole, 
który został omówiony i dwustronnie podpisany w dniu 28.06.2022 r. Jeden egzemplarz protokołu 
przekazano Dyrektorowi. W zakresie stwierdzonych nieprawidłowości wydano zalecenia celem podjęcia 
skutecznych działań dla ich wyeliminowania w przyszłości poprzez realizację wniosków pokontrolnych. 
Dyrektor został zobowiązany powiadomić Starostę Czarnkowsko-Trzcianeckiego o sposobie realizacji 
wniosków pokontrolnych lub przyczynach ich nie wykonania w terminie 14 dni od daty otrzymania 
wystąpienia pokontrolnego. 
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Ad. 11 
Pismo Wicemarszałka Województwa Wielkopolskiego w sprawie deklaracji współfinansowania projektu 
w ramach Kolej+ i odpowiedź powiatu w tym zakresie. 

Zarząd zapoznał się z pismem Wicemarszałka Województwa Wielkopolskiego (zał. nr 17), nawiązującym 
do spotkania z dnia 1 lipca 2022 w sprawie współfinansowania kosztów realizacji projektu pn. 
„Rewitalizacja kolejowego ciągu komunikacyjnego na liniach kolejowych nr 390/236 Czarnków-Rogoźno-
Wągrowiec” podczas którego omawiana była kwestia powstałego deficytu w kwocie stanowiącej wkład 
JST do kosztów inwestycji, który na dzień 1 lipca 2022 r. wynosi ponad 12,7 mln zł. 

Wicemarszałek w piśmie zwraca się z prośbą o ponowne pilne przeanalizowanie możliwości finansowych 
i potwierdzenie, czy istnieje możliwość zadeklarowania kwot wyższych, niż określone w Porozumieniu 
w sprawie współfinansowania Wstępnego Studium Planistyczno-Prognostycznego. W przypadku Powiatu 
Czarnkowsko-Trzcianeckiego jest to kwota 5.784.721,00 zł. 

Wicemarszałkowi została udzielona odpowiedź pismem z dnia 7 lipca 2022 r. (zał. nr 18), w którym 
Starosta informuje, że Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki nadal podtrzymuje wole partycypacji w kosztach 
w w/w kwocie, co wynika z podjętych wcześniej zobowiązań i ograniczonych możliwości finansowych, nie 
pozwalających na dalsze zwiększenie tej kwoty. 

Ad. 12  
Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia 

Zarząd przyjął protokół z ostatniego posiedzenia, które odbyło się w dniu 23 czerwca  2022 r., nie wnosząc 
żadnych uwag. 

Ad. 13  
Sprawy różne. 

W sprawach różnych Zarząd rozpatrzył wniosek dyrektora Zespołu Szkół im. Henryka Sienkiewicza 
w Trzciance (zał. nr 19) o wyrażenie zgody na utworzenie oddziałów łączonych w klasach pierwszych: 

- 24-osobowego oddziału łączonego technikum w zawodach: technik ochrony środowiska (12 uczniów) 
i technik żywienia i usług gastronomicznych (12 uczniów), 

- 20-osobowego oddziału w zawodzie technik logistyk, 

- 3 oddziałów Branżowej Szkoły I Stopnia o liczebności 22 uczniów. 

Ponadto dyrektor w swoim piśmie informuje, że na poziomie technikum utworzony zostanie 24-osobowy 
oddział w zawodzie technik hotelarstwa. 

Dyrektor zapewnia, że szkoła w rekrutacji uzupełniającej nadal będzie podejmowała działania związane ze 
zwiększeniem liczebności wszystkich klas. 

Zarząd po zapoznaniu się z przedmiotowym wnioskiem przyjął następujące stanowisko: 

W kwestii utworzenia oddziału łączonego, który kształciłby w dwóch zawodach: technik ochrony 
środowiska (12 uczniów) oraz technik żywienia i usług gastronomicznych (12 uczniów), Zarząd rozpatrzył 
wniosek pozytywnie pod warunkiem zwiększenia liczebności oddziału do liczby 30 osób w oddziale. 
W obecnym roku kalendarzowym jest bardzo wielu absolwentów szkół podstawowych, dlatego zarząd 
wyraża nadzieję, że podjęte przez dyrektora działania pozwolą zrealizować powyższe założenie. 

Podobne stanowisko Zarząd podtrzymuje w odniesieniu do propozycji utworzenia od 1 września br. 
oddziału technikum kształcącego w zawodzie technik logistyk (20 uczniów), wskazując na doprowadzenie 
do zwiększenia liczebności uczniów w oddziale do 24 osób. 

W odniesieniu do prośby o wyrażenie zgody na utworzenie 3 oddziałów Branżowej Szkoły I Stopnia 
o liczebności 22 uczniów na oddział, Zarząd Powiatu wyraża zgodę na utworzenie w/w oddziałów. 
jednakże w związku z faktem, iż nabór do szkół wciąż trwa, wskazanym byłoby doprowadzenie do 
zwiększenia liczebności oddziałów do 24 uczniów na oddział. 

Następnie w sprawach różnych Starosta poruszył kwestię mostu na rzece Drawie w Łokaczu Wielkim. 
Most ten z uwagi na bardzo zły stan techniczny z dniem 29.06.2022 r. został zamknięty dla ruchu 
kołowego i pieszego. Na ten moment przygotowywana jest dokumentacja techniczna na jego 
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przebudowę. Sama inwestycja możliwa jednak będzie jedynie przy udziale środków zewnętrznych. 
W związku z tym Starosta zaproponował, aby rozważyć remont, polegający na wymianie deskowania, co 
umożliwiłoby ponowne otwarcie mostu dla ruchu. Zarząd poparł ten pomysł, w związku z czym podjęte 
zostaną działania w celu ustalenia zakresu i kosztu wymiany desek. 

Wicestarosta natomiast poinformował członków Zarządu o dwóch rozstrzygniętych przez Zarząd Dróg 
Powiatowych w Czarnkowie przetargach: 

- Przetarg na wykonanie dokumentacji projektowej dla zadania „Rozbudowa drogi powiatowej nr 
1323P ul. Wojska Polskiego w Krzyżu Wlkp. Otwarcie ofert nastąpiło 11.07.2022 r., najtańsza oferta 
opiewa na kwotę 302.235,00 zł. Budżet zadania wynosi 300.000,00 zł. 

- Przetarg na wykonania dokumentacji projektowej dla zadania „Rozbudowa drogi powiatowej nr 
1349P na odcinku od DW nr 153 do m. Bzowo. Jest to drugi przetarg na wykonanie zadania, oferty 
złożone w pierwszym znacznie przewyższały budżet, który ustalony został na kwotę 350.000,00 zł. 
Otwarcie ofert nastąpiło 13.07.2022 r., najtańsza oferta opiewa na kwotę 274.290,00 zł  

Więcej spraw różnych nie poruszano. 

Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 14 lipca 2022 r. zakończono.  

Protokolant: 

Natalia Rozalewicz 
Podpisy członków Zarządu: 

Feliks Łaszcz .........................................                                                                                     

Sławomir Kryger  ………………….............. 

Waldemar Pawłowski …........................ 

Jan Pertek ……………………….................... 

 


